Economy 優惠級

POSTAGE PAID HONG KONG CHINA 中國香港 郵資已付

PERMIT NO. 特許編號



總機 General Hotline | 2859 7500 編輯室電話 Editorial Hotline | 2859 7860 捐款熟線 Donation Hotline | 1878 333 地址 Address I 香港上環普仁街十二號 12 Po Yan Street, Sheung Wan, Hong Kong 出版 Publisher | 東華三院企業傳訊科 TWGHs Corporate Communications Division

TWGHs NFT

東華三院網站





籌募活動 16.12

歡樂滿東華2023 **Tung Wah Charity Gala 2023**

「歡樂滿東華」是東華三院年度大型籌募項目,為本院醫療衞生、 教育及社會服務籌募拓展經費。今年活動以「承浩然之志 傳東華之道」 為主題,一系列募捐活動已於2023年10月全面開展,而電視籌款晚會亦 於2023年12月16日在無綫電視廣播城舉行,當晚邀得民政及青年事務局 局長麥美娟SBS太平紳士擔任主禮嘉賓,並於無綫電視翡翠台、TVB

YouTube 及 TVB Facebook 專頁直播。全賴各界善長鼎力支持,是次籌款活動為本院籌得130,888,888港元 善款,讓更多有需要人士受惠。東華三院董事局及冠名贊助人已贊助各項籌募活動的直接開支,亦不會從活動 籌得的公眾善款中扣除行政費用,確保公眾善款全數撥用於本院服務。

"Tung Wah Charity Gala" is our annual signature event to raise funds for the development of the TWGHs medical and health, education and community services. With the theme of "Passing Down TWGHs' Charity Spirit with Great Aspirations", a series of prelude fundraising activities were launched in October 2023. The TV Charity Show was held on 16 December 2023 at TVB City. The TV Show was officiated by the Hon. MAK Mei Kuen, Alice, SBS, JP, Secretary for Home and Youth Affairs, and broadcast on TVB Jade, TVB YouTube channel and TVB Facebook page. Thanks to the strong support from donors and the wider public, a total amount of HK\$130,888,888 was raised. All direct expenses of fund-raising events have been sponsored by TWGHs Board of Directors and Title Sponsors of the events. No administrative costs will be deducted from the donations of the general public to ensure all public donations go directly to our services.



致送的善款支票 The Hon. MAK Mei Kuen, Alice, SBS, JP (right), Secretary for Home and Youth Affairs, received on behalf of TWGHs a donation cheque from Mr. WAI Ho Man, Herman (left), the Chairman.

前奏籌款活動 Lead-in Fund-raising Activities

活動名稱 Name of Event

觀瀾湖高爾夫球慈善大賽 Charity Golf Tournament at Mission Hills Golf Club

社會服務單位義賣籌款 Charity Sales at TWGHs Community Services Centres

義載籌款日 **Charity Rides**

4. 屋邨及屋苑籌款活動 Public and Private Housing Estates Fund-raising Activities

「愛東華·捐診金」中醫籌款日 Charity Chinese Medicine Consultation Day

舉行日期 Event Dates

2023年10月27日至28日 27 - 28 October 2023

2023年10月27日至11月2日 27 October - 2 November 2023

2023年11月3日 3 November 2023

2023年11月11日至12日 11-12 November 2023

2023年11月13日 13 November 2023



(左十) 與主禮嘉賓民政及青年事務局局長麥美娟SBS太平紳士(右十)及

Mr. WAI Ho Man, Herman (left 10), the Chairman, officiated at the Lighting Ceremony along with the Hon. MAK Mei Kuen, Alice, SBS, JP (right 10), Secretary for Home and



Singers and artistes gave superb performances at the TV Charity Show as they joined hands in raising funds for the development of TWGHs services

民政及青年事務局局長麥美娟SBS太平紳士(中)在 接受包玉星基金所捐贈的一千零五十萬元捐款支票,並

Accompanied by Mr. WAI Ho Man, Herman (left), the Chairman, the Hon. MAK Mei Kuen, Alice, SBS, JP (centre), Secretary for Home and Youth Affairs, received on behalf of TWGHs a donation cheque of HK\$10,500,000 from Chi-Li Pao Foundation, represented by Ms. SIT Ka

由薛家燕小姐(右)代表致送支票。 東華三院 HK\$10,500,000 一千零五十萬元正 包玉星基金 130,888,888



為答謝支持「歡樂滿東華2023」的團體,東華三院董事局將於2024年1月18日舉行頒獎

A Prize Presentation Dinner will be held on 18 January 2024 to express our gratitude towards all units that supported "Tung Wah Charity Gala 2023". Winners of the public and private housing estates and charity rides fundraising competitions are listed below:

總成績挑戰金盃(屋苑) Grand Total Challenge Gold Cup (Private Housing)	香港仔中心 Aberdeen Centre
東華盃(屋邨) Tung Wah Cup (Public Housing)	田灣邨 Tin Wan Estate
東華盃(屋苑)Tung Wah Cup (Private Housing)	香港仔中心 Aberdeen Centre
屋邨冠軍 Public Housing Champion	田灣邨 Tin Wan Estate
屋邨亞軍 Public Housing 1st Runner-up	華富邨 Wah Fu Estate
屋邨季軍 Public Housing 2nd Runner-up	東頭(二)邨 Tung Tau (II) Estate
屋苑冠軍 Private Housing Champion	香港仔中心 Aberdeen Centre
屋苑亞軍 Private Housing 1st Runner-up	廣林苑 Kwong Lam Court
屋苑季軍 Private Housing 2nd Runner-up	慈愛苑一二期 Tsz Oi Court Stage I & II
最高籌款小巴團體 Highest Fund-raising Minibus Group	綠色專線小巴總商會 G.M.B. Maxicab Operators General Association Ltd.
的士團體獎冠軍 Taxi Group Champion	香港的士商會有限公司 Hong Kong Taxi Owners' Association Ltd.
非專線小巴團體獎冠軍 Public Light Bus Group Champion	香港公共小巴車主司機協進總會 H. K. Public Light Bus Owner & Driver Association